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Per concloure només us diré que espere que haja quedat clar a tots els 
presents i a la resta de veïns que ho voran per eixa finestra oberta en 
Internet que és VinromàTv. I dic això perquè no ens fa ni una miqueta 
ni gens de gràcia l’escoltar el que l’altre dia vaig sentir comentar  a una 
veïna del poble en parlar del tema del rebut de les escombraries: “clar, 
com que estos xiquets de l’Ajuntament no tenen cap “perra” ens cobren 
les escombraries  ben cara per  poder arribar a tots els gastos”.

Abans de fer esta mena de comentaris pense que és millor  informar-se 
i saber per què “estos xiquets no tenen cap perra”. I més a més, quan 
“estos xiquets estan fent DE TRIPAS CORAZÓN” per a poder continuar 
amb totes les activitats programades per l’Ajuntament,  entre altres tots 
els actes culturals i festes, en les mínimes despeses possibles. I tot això 
és possible gràcies a la col·laboració  de molta gent del poble que ens 
ajude a JORNAL DE VILA i fins i tot treu diners de la seva butxaca per 
contribuir  a disminuir les despeses a l’Ajuntament, cosa que creiem que 
és molt important. I això sí que és d’admirar i no ho comente ningú pel 
poble.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que la Sra. Montull ha fet una grandiloqüent 
intervenció basant-se que a l’any dos mil sis van haver de pagar dos 
cents cinquanta mil euros de factures i li pregunta si sap quant munten 
les factures a trenta u de desembre de dos mil vuit.

La Sra. Montull diu que clar que ho sap.

El Sr. Zaragozà Muñoz pegunta d’on venen.

La Sra. Montull diu que totes venen del mateix lloc i que es venen 
arrastrant  deutes de la legislatura del Sr. Zaragozà Muñoz perquè no es 
pagaven les factures quan tocava. També comenta que els gastos, del 
capítol II de l’any 2008, no munten, ni molt menys, el que van  muntar 
quan governava el Sr. Zaragozà i que tot açò es pot comprovar en la 
comptabilitat de l’Ajuntament.

La Sra. Orient pregunta si a la fi de dos mil vuit s’han pagat totes les 
factures.

La Sra. Montull li comenta que no, degut que, com ja acaba d’explicar, es 
porta un endarreriment en el pagament de factures d’altres anys. També 
li comenta que si quan el JNP va entrar al l’any 2007 les factures de 

2006 hagueren estat pagades  a 31 de desembre de 
2006 i el pressupost liquidat, no s’arrastraria aquesta 
situació.

El Sr. Alcalde diu que el cinquanta per cent dels tres-
cents mil euros s’ha hagut de gastar en advocats per 
a desfer la malesa que va fer el Grup Popular.

La Sra. Orient pregunta quina malesa.

El Sr. Alcalde respon que l’abocador.

La Sra. Orient diu que on està l’abocador.

El Sr. Alcalde li respon que ara a cap lloc gràcies al 
JNP.

La Sra. Orient comenta que si des del dos mil sis 
fins que s’ha firmat la retirada de l’abocador, si la 
Generalitat o l’empresa l’hagueren volgut ja estria fet.

El Sr. Alcalde diu que no intente enganyar a la gent amb més 
demagògia.

El Sr. Viol Zaragozá demana la paraula i li prega a la Sra. Orient que faja 
el favor de deixar-lo parlar, que siga educada i el deixe parlar que ell no la 
interrompuda en cap moment.

El Sr. Alcalde insta als regidors a què respecten els torns de paraula.

El Sr. Viol Zaragozà comenta que el Sr. Zaragozà Muñoz ha dit que amb 
el pla de sanejament pujarien els impostos, i invita al Sr. Miguel que li 
enumere aquells que apareixen al pla de sanejament i que es munten. El 
Sr. Viol  comenta que el que està fent el Sr. Zaragozá Muñoz, com ben 
bé ha dit l’Alcalde, és demagògia; que ha anomenat l’ICIO  i no es munte, 
que només es vol fer una revisió de les obres que es fan per veure si els 
pressupostos d’aquestes s’ajusten a la realitat, i que la pujada de l’IBI 
aplicada en la legislatura del PSOE es va fer perquè feia molt anys que no 
s’havia tocat el valor impositiu d’aquest impost i era un dels més reduïts 
de la província.  Per acabar comenta que no voldria entrar en discutir 
eixa  mentira que tan reiteradament comenta la Sr. Orient, segurament 
per trau-se les puses de damunt, ja que la responsabilitat de l’abocador 
és totalment del PP, sobre que l’abocador el va començar el PSOE. El Sr. 
Viol comenta que mai en la vida, en la legislatura del PSOE, es  va aprovar 
cap abocador i comenta que el Secretari de l’Ajuntament pot donar fe del 
que en aquests moments està dient i que el Sr. Miguel, si vol, pot treure 
tots els papers que vullga, i que ell (el Sr. Viol), si vol, li traurà la Bíblia, que 
per molts papers que el Sr. Miguel Zaragozá mostre de cara a la càmera 
de vídeo la gent no s’ho creu i que ja està bé de contar mentires.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que si no pot llegir un document no intervé.

5é. ApROVACIÓ DEL NOmBRE D’HABITANTS A 1 DE GENER DE 
2009.  S’adone al Ple de les diferències del nombre d’habitants a un de 
gener de dos mil nou amb l’INE i la proposta del departament de padró 
de la Diputació Provincial.
Atenent que s’ha donat compliment al que indica l’apartat IV de la 
Resolució de 29 de desembre del 2003, amb l’entrega del fitxer 
C12050AI.009 juntament amb el corresponent resum numèric, que es 
concreta amb la xifra de 2065 habitants.

Vist l’ofici enviat, en el qual l’Institut Nacional d’Estadística (INE) manifesta 


